
Saksprotokoll i Fylkeseldrerådet i Hordaland - 19.06.2017  
 
Monrad Reigstad PF ba om at administrasjonen undersøkte om ein hadde motteke brev frå Helseutvalet i 
Pensjonistforbundet i Hordaland. Administrasjonen vil undersøke dette og gje ein tilbakemelding til 
fylkeseldrerådet. 
 
 


